
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY  

19. 6. 2023 

Místo: FZŠ Brdičkova 

Přítomni: 

Zástupce za pedagogy: Martina Hanslíková 

                                         Tomáš John 

Zástupce za rodiče: Markéta Veselská 

Zástupce za zřizovatele:  Michal Drábek 

                                            Tomáš Krejčí 

Host: Kamila Hubalovská, ředitelka školy 

Omluvena: Marie Mašková, zástupce za rodiče 

 

1. Přivítání a představení se nových členů  

2. Podněty a připomínky z řad rodičů, které přednesla paní Veselská 

3. Volná diskuse 

 

Zapsala:  

Martina Hanslíková 21. 6. 2023 

 

Příloha 1   Projednané podněty a připomínky rodičů (zapsala zástupkyně za rodiče Markéta Veselská) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha 1 

Podněty a připomínky rodičů jsme projednali a snažili jsme se najít společné řešení.  

Podněty od rodičů: 

Obědy ve školní jídelně – polotovary, studené jídlo, malé porce 

 

 Paní ředitelka Mgr. Kamila Hubalovská vysvětlila, že se obědy vaří podle daných norem, 

z polotovarů se nevaří, teplota jídla se pravidelně měří a děti si mohou kdykoliv přidat. Na 

malé porce upozornil i zástupce zřizovatele Ing. Michal Drábek a přislíbil, že na chod jídelny 

zřizovatelé občas dohlédnou. 

 

 Zákaz odnášení jogurtů a mléčných výrobků z jídelny je z důvodu nepořádku ve škole a 

v okolí. Děti si mohou jogurty a mléčné výrobky v klidu sníst v jídelně. Nikdo nebude děti 

popohánět a vyhánět z jídelny. 

 

Výuka a přístup učitelů k dětem, těžké aktovky, školní psycholog – více diskuse, preventivní 

programy, besedy, naučné filmy, projekty, vzdělávání a větší motivace pro pedagogické pracovníky 

 Škola má velký seznam různých akcí i mimo danou výuku podle ŠVP školy a RVP 

vydaného MŠMT a snaží se žáky vzdělávat i jiným způsobem než dle daného RVP. 

Pro celkovou změnu výuky by se musel změnit RVP vydané MŠMT. 

 K přístupu učitelů se vyjádřila paní ředitelka i paní zástupkyně pedagogických 

pracovníků Mgr. Martina Hanslíková a potvrdily, že učitelé mají velkou možnost a 

nabídku k různým doplňujícím kurzům sebevzdělávání se. Informace si učitelé 

předávají mezi sebou, komunikují společně a navzájem se podporují. 

 Těžké aktovky souvisí s výukou podle daných osnov MŠMT a výrobou učebnic pro 

školy. Žáci nemusí nosit všechny učebnice najednou, jen potřebné a některé 

učebnice si mohou nechávat ve škole. 

 Škola vyučuje podle ŠVP, který vychází z RVP vydaného MŠMT. 

 Školní psycholog na škole funguje a spolupracuje s učiteli, s dětmi i s rodiči. 

 

Nevhodné chování správců objektů školy 

 

 Paní ředitelka navrhla, že pokud bude mít někdo zájem o zaměstnání správce 

školy, má možnost se o místo ucházet. Zároveň nesouhlasila s nevhodným 

chováním správců školy a bude moc ráda, pokud nastane nějaký problém, když ji 

rodiče budou ihned informovat. 

 

Malé skříňky v jedné řadě (dvě nad sebou) a malý prostor pro žáky na převlékání 

 

 Paní ředitelka a pan zástupce pedagogických pracovníků Mgr. Tomáš John 

vysvětlili, že velikost skříněk je dostačující, žáci nemají mít ve skříňkách zbytečné 

věci a mají si skříňky pravidelně uklízet. Prostor je dostačující, děti se musí 



postupně u skříněk vystřídat. Žáci také mají prostor na odkládání věcí ve svých 

kmenových učebnách. 

 Na dotaz zástupců zřizovatele, jestli by se přece jen nemohly pořídit nově větší 

skříně, bylo odpovězeno, že MČ Praha 13 nemá na školství dostatek peněz.  

 

Závislost na mobilech, soc. sítích, přístup k informacím  

 

 Mobily nelze žákům ve škole úplně zakázat, ale jsou daná určitá pravidla a žáci by 

je měli dodržovat. 

 Závislost se na škole s žáky řeší.  

 Je to velký problém celé dnešní společnosti a není jednoduché řešení.  

 

Hospodaření školy  

 

 Škola se snaží využívat všechny možnosti nabídek finančních prostředků a v září 

2022 zřídila spolek rodičů SPOLEČNĚ PRO ŠKOLU, z.s. 

 

 Na dotaz na finanční podporu od zřizovatele na rekonstrukci tělocvičen z roku 

1986, kde od této doby neproběhla žádná velká rekonstrukce a tělocvična je dost 

v zoufalém stavu, bylo zástupci zřizovatele oznámeno, že MČ Praha 13 nemá dost 

financí na školství. 

 

 O návrh větší informovanosti žáků a rodičů o projekt Terénní program Prahy 13, 

není ve škole moc zájem.  Škola má hodně svých vlastních preventivních 

programů týkajících se bezpečnosti, závislostí apod. 

 

 

 

 

 

 

                                                  


